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Geachte mevrouw Meese, 

Onderstaand treft U de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 
artikel 48 van het Reglement van Orde. 

Vraag 1: 

Bent u op de hoogte van het nieuwe onderzoek? 

Antwoord 1: 
Ja, wij hebben kennis genomen van de berichtgeving rondom het gebruik van rubbergranulaat op 
kunstgrasvelden. Wij zijn blij met het standpunt van het ministerie van VWS dat er met spoed nader 
onderzoek gedaan moet worden naar de eventuele gezondheidsrisico's van het spelen op 
kunstgrasvelden met een infill van rubbergranulaat. 

Vraag 2: 

Op hoeveel velden is in Maastricht kunstgras gelegd in opdracht van de gemeente? 

Antwoord 2: 
We hebben momenteel 10 kunstgrasvoetbalvelden met rubbergranulaat infill in gebruik binnen de 
gemeente Maastricht. Deze velden bevinden zich op: 

• Sportpark Geusselt, 
• Sportpark West 
• Sportpark Zuid 
• Sportpark Bemeierweg 
• Sportpark Jekerdal 

Daarnaast zijn ook het Geusselt Stadion en het Cruijff Court (Old Hickory) voorzien van een 
kunstgrasveld met rubbergranulaat infill. 
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Vraag 3: 
Wat is de volgende stap indien daadwerkelijk wordt aangetoond dat deze korrels kankerverwekkend 
zijn? 



DATUM 
21 oktober 2016 

Antwoord 3: 
Indien onderzoek hiertoe aanleiding geeft zullen wij in samenspraak met de gemeenteraad overgaan 
tot aanpassingen van onze kunstgrasvelden. Tot dan volgen wij de adviezen op van het ministerie 
van VWS en de KNVB. 

Vraag 4: 
Kan de leverancier hier nog aansprakelijk voor gesteld worden en dus de kosten verhaald, of is dit 
risico voor de gemeente? 

Antwoord 4: 
Voordat wij hier een standpunt over innemen, wachten wij de uitkomsten van het onderzoek 
genoemd bij beantwoording van vraag 4 af. 

Ik hoop u hiermee adequaat te hebben geïnformeerd, 

Hoogachtend, 

Namens 
Wethou 

llege van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
ciale Zaken, Ouderenbeleid, Stadsbeheer, Sport & Recreatie, 
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